

Title (en)
Mill.

Title (de)
Mühle.

Title (fr)
Broyeur.

Publication
EP 0334124 A2 19890927 (DE)

Application
EP 89104287 A 19890310

Priority
DE 8804036 U 19880325

Abstract (en)

Mills which are driven by motors and have an input funnel and a milling mechanism connected to a collecting container, are constructed in order that they ensure a minimisation of the amount of dust released together with a simple and operationally reliable design and user-friendliness, in such a way that the mill (1) is arranged in a housing (6) which has an air inlet opening (22) and an air outlet (8). The air outlet (8) is arranged at the floor side on the housing (6) and connected to an underpressure source. Provided in the region of the air outlet (8) is a filter (9) which can be connected to an air source which loads the filter (9) with compressed air in the direction opposed to that of the flow. <IMAGE>

Abstract (de)

Mühlen, die von Motoren angetrieben werden und einen Einlauftrichter und ein mit einem Sammelbehälter in Verbindung stehendes Mahlwerk aufweisen, sind, damit diese bei einem einfachen und betriebssicheren Aufbau und leichter Bedienbarkeit eine Minimierung der frei werdenden Staubmenge gewährleisten, so ausgebildet, daß die Mühle (1) in einem Gehäuse (6) angeordnet ist, welches eine Luftteintrittsöffnung (22) sowie einen Luftauslaß (8) aufweist. Der Luftauslaß (8) ist bodenseitig am Gehäuse (6) angeordnet und mit einer Unterdruckquelle verbunden. Im Bereich des Luftauslasses (8) ist ein Filter (9) vorgesehen, welches mit einer das Filter (9) in Gegenstromrichtung mit Druckluft beaufschlagenden Luftquelle verbinder ist.

IPC 1-7
B02C 13/288; B02C 23/04

IPC 8 full level
B02C 13/288 (2006.01); **B02C 23/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B02C 13/288 (2013.01 - EP US); **B02C 23/04** (2013.01 - EP US)

Cited by
DE10306652B4

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)
DE 8804036 U1 19880519; EP 0334124 A2 19890927; EP 0334124 A3 19900620; US 4988046 A 19910129

DOCDB simple family (application)
DE 8804036 U 19880325; EP 89104287 A 19890310; US 32886789 A 19890327